

《单词百科:multilateralism是什么意思?multilateralism怎么发音?multilateralism的解释和用法》

英语单词multilateralism是什么意思?multilateralism怎么读?multilateralism怎么发音?简答网为您整理了multilateralism的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



multilateralism怎么读

multilateralism的读音:[m lti læt r l z m]

multilateralism的意思

1、n.多边贸易;

multilateralism的双语例句

1、CMEA members have reverted to separate bilateral deals with lip service to multilateralism.

经互会成员国只是口头上侈谈多边贸易,实际上却已回复到各族的双边交易.

2、 Mr Obama needs to practise the multilateralism he so fervently preaches.

奥巴马必须贯彻自己热心鼓吹的多边主义.

3、 And these are each examples of how this kind of multilateralism can produce effective outcomes.

我们通过非正式磋商来指导在马六甲海峡(Malacca Straits)地区的合作.

4、 First, uphold multilateralism to realize common security.

第一, 坚持多边主义,实现共同安全.

5、 UN peacekeeping operations are an important and effective means to practice multilateralism and uphold collective security.

联合国维和行动是实践多边主义、维护集体安全的重要有效手段.

6、 But , hey , multilateralism a long word too.

多边主义这个词也挺长.

7、 Since 2001, European politicians have bemoaned the lack of a Washington administration that believed in multilateralism.

2001年以来, 欧洲政坛人士哀叹,世界缺少一个信奉多边主义的华盛顿政府.

8、 Thus, it is reasonable to anticipate a strengthened role of multilateralism in the future world politics.

因而, 在未来的国际政治中,多边主义的作用将会有所加强.

9、 The struggles between multilateralism and unilateralism kept on going in the UN.

联合国内多边主义与单边主义的斗争持续不断.

10、 But multilateralism means different things to Chinese and Europeans.

但是多边主义对于欧洲和中国意义并不相同.

11、 The third principle is multilateralism.

第三项基本原则是多边主义.

12、Effective multilateralism remains our goal, so as to achieve peace and stability on Earth.

为实现世界和平和稳定,我们的目标仍是有效的多边体系.

13、Multilateralism may be undercut by the uncoordinated decisions of those contributing to it.

多边主义或许被不协调的决策出卖.多边主义组成国际社会的民主体制.

14、First, multilateralism is consistent with the purposes and principles of the Charter of the United Nations.

首先, 多边主义符合《联合国宪章》规定的宗旨和原则.

以上是简答网为您整理的multilateralism怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于multilateralism的用法、multilateralism的释义、multilateralism的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/multilateralism>